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Juan Manuel Iturbe, którego łączy się coraz częściej z odejściem z Romy,

udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym zaprzeczył plotkom. 

Jak jest na trzecim miejscu?

- Źle, gdyż cały czas byliśmy na drugiej pozycji, za Juventusem, jednak Lazio nas

wyprzedziło. Jednak droga jest długa, pozostały ciężki mecze dla obydwu drużyn,

ale myślę, że Roma jest mocnym zespołem i uda nam się na długim dystansie,

grając dobrze przed własną publicznością.

 

Dlaczego zdobyłeś tylko jednego gola w lidze?

- Nie wiem, zawsze wchodzę na boisko z mentalnością, aby zdobyć bramkę, ale nie

mam szczęścia, z Napoli i Torino zrobiłem wszystko. Jednak ważniejszym jest, aby

strzelali moi koledzy i wygrała Roma.

Problem Romy w ataku.

- W Weronie zawsze graliśmy defensywnie i łatwiej było wyjść z akcją. Przeciwko

Romie zespoły ustawiają autobus. Nauczyłem się bardzo dużo u Garcii, który ciągle

rozmawia ze mną i moimi kolegami. Mam nadal dużo do nauczenia, przybyłem w

tym roku, sezon jest jeszcze długi. Ljajic jest najlepszym strzelcem, wszyscy chcemy

zdobywać bramki, anie nie mamy szczęścia, nawet Totti. Pozostało jednak osiem

meczów i być może będziemy w nich strzelać.

 

Dybala?

- Mamy tego samego agenta, który przedstawił mi go w tym roku. To świetny

chłopak, który robi wielkie rzeczy. Mam nadzieję, że będzie grał tak dalej i zobaczę

go w wielkim zespole.

 

W Romie?

- Potrzebujemy gracza takiego jak on, ma świetną lewą nogę, gra dobrze w ataku,

jednak zobaczymy, w piłce nigdy nic nie wiadomo.

 

                               1 / 2



Iturbe: Moja przyszłość jest w Romie

News - ASRoma.pl

Gdzie będzie twoja przyszłość?

- W Romie. Chcę tu zostać, to mój pierwszy sezon i pragnę dokonać wielu pięknych

rzeczy w tym klubie, który bardzo dużo we mnie zainwestował. Chcę udowodnić na

boisku ile jestem wart.
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